
RENATO PETEK:  

- Zahvaljujem predsjedniče.  

Gradonačelniče pitanje je za vas, vezano je, spomenuo sam prije desetak dana dakle 

temu ugovor, novi ugovor koji se odnosi na održavanje i upravljanje odlagalištem Jakuševec. 

Vi ste u kampanji spominjali da ćete u ovom prvom mandatu zatvoriti odlagalište. Ovaj novi 

ugovor će vrijediti godinu i po dana poslije ovog prvog mandata. Znači sad ste već potpisali 

novi ugovor koji je dulji od ovog mandata, što bi značilo da vjerojatno od zatvaranja odlagališta 

neće biti ništa.  

Naravno preduvjet je cijela infrastruktura, kompostana, sortirnica, CGO. I to vjerojatno teško 

da će se realizirati pa onda niti odlagalište se naravno ne može zatvoriti osim ako nećemo sve 

voziti u inozemstvo i plaćati, u neku energanu. Dakle spaljivanje i zbrinjavanje takvog otpada.  

Također ste rekli ranije da ćete revidirati ugovor s privatnim tvrtkama. Zamjenica 

Dolenec je rekla "Zna se kako su sklapani ti ugovori" a sada je sklopljen novi ugovor s tvrtkom 

HIS koji je inače tamo dvadesetak godina, bavi se otplinjavanjem i brigom za sustav plina koji 

proizvodi električnu energiju ali su uključene i tvrtke Eko-Flor Petra Pripuza i Tigra Milana 

Penave. Kada je 2018. kad su oni ušli u taj posao odlagališta tada sam bio rekao "Bandić je 

uključio kumove u posao vrijedan 255 milijuna kuna". Sad je novi ugovor nešto manji, 225 

milijuna kuna. Što bih sad trebao reći? Da umjesto da Petar Pripuz prema onom što ste govorili 

visi na Trgu bana Jelačića on će zapravo sada živjet i dalje kao bubreg u loju.  

……(Žamor)……  

Kaj? Bit će fonogram.  

 

……(Zvučni signal vremenskog ograničenja)……  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo zastupniče. Odgovor će dati gradonačelnik Tomislav Tomašević. Izvolite.  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- Hvala zastupniče Petek na pitanju.  

Znači kao prvo okvirni sporazum je sklopljen na četiri godine što ne znači da, znači 

godišnje ugovori se sklapaju, znači ne treba ga se iskoristiti. Ako će Čistoća odnosno Holding 

imati kapacitete da sami rade taj posao ne trebamo čekati sve četiri godine da se posao odradi. 

Znači ovo što ste rekli da sad četiri godine treba raditi s njima ne treba. Ako ćemo uspjet 

kapacitete ostvariti unutar kuće za to možemo. Onda ne moramo odraditi do kraja četiri godine.  

S druge strane rekli ste da je 250 milijuna kuna sklopljen ugovor. Nije. Znači nije. Znači 

procjena vrijednosti je bila 250 milijuna kuna. Znači mi smo kad smo gledali specifikacije tog 

ugovora tj. kad smo gledali specifikacije za javnu nabavu otvorili smo što je više moguće da bi 

se što više firmi javilo. U javnom savjetovanju za specifikaciju nije bilo jedne kritike i jednog 

komentara bilo koje zainteresirane firme da su specifikacije takve da se ne omogućuje drugima 

da se jave. Nije bilo ni jedne. Na kraju od 250 milijuna kuna procijenjene vrijednosti u 

konzorciju koji ste spomenuli bila je samo jedna ponuda tog konzorcija međutim od 177 

milijuna kuna. Znači 250 milijuna kuna procijenjena vrijednost a sad je došla ponuda od 177 

milijuna kuna. Ponuda koja je manja od ponude koju su dali 2017. godine, prije pet godina, 

unatoč inflaciji i povećanju cijena. Znači da, znači jedino su oni dali ponudu i s njima po Zakonu 

o javnoj nabavi apsolutno mora biti odluka takva da se s njima sklopi ugovor. Međutim ponovit 

ću, manja cijena od one koju su imali prije pet godina i višestruko manja od procijenjene 

vrijednosti. Zato što vjerojatno su mislili da će bit i drugih pa su dali ipak manju cijenu unatoč 

inflaciji.  
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A radi se kao što znate o vrlo kompleksnim procesima kao što ste i sami rekli 

otplinjavanja, odlagališta itd. tehnološki nema baš puno firmi nažalost koje to mogu radit u 

Hrvatskoj. Mi smo pokušali  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo.  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- sa specifikacijama da se javi što više kako bi povećali kompetitivnost.   

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Vrijeme je isteklo ……  

 

……(Zvučni signal vremenskog ograničenja)……  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- Očito smo u tome uspjeli u najmanju ruku jer se cijena smanjila.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Doro. Hvala.  Dodatno pojašnjenje zastupnik Petek.  

 

RENATO PETEK:  

- Rekao sam da je ranije ugovor bio 255 milijuna na četiri godine, sad je…  

……(Nerazumljiva upadica)……  

Sad je… Kaj? Plus PDV.  

……(Nerazumljiva upadica)……  

Plus PDV.  

Dakle rekli ste revidirat ćemo ugovore s privatnicima. Obećali ste mi dati takvu analizu 

i za nabavku vozila pa nikad niste dostavili. Nikad.  

Sad me zanima analiza temeljem koje ste opet odlučili da cestu unutar odlagališta ne 

može raditi, ne mogu na primjer raditi gradske tvrtke odnosno podružnice Zagrebačkog 

holdinga. Da ogradu oko Jakuševca ne može napraviti Zrinjevac nego to mora radit privatna 

tvrtka. Da parkiralište unutar ne može uređivati opet gradska, neka podružnica Zagrebačke ceste 

ili neka druga Zagrebačkog holdinga nego opet mora to radit privatna tvrtka. Pa dakle zašto 

smo osuđeni na to? Morate mi dat neku analizu.  

Da se, za vrijeme Bandića su bila tri sporazuma s Pripuzom. Sad ste došli na šest, okvirnih 

sporazuma. Iznosi su druga tema.  

Ali mene zanima, jel' znate šta to znači kad se smeće vozi na Jakuševec s kombijima, 

kamionima, pardon, Čistoće na ulasku na naše odlagalište gradsko sjedi čovjek iz tvrtke Petra 

Pripuza i on kontrolira taj kamion. Onda vozi na brdo, istovari smeće i zemlju zatrpava kum 

Penava odnosno njegovi djelatnici. Zar je moguće da mi ne možemo sami brinuti o našem 

smeću na našem vlastitom odlagalištu nego da za to moramo davati 40, 45 milijuna kuna 

godišnje. Kako ste došli do toga i zašto niste promijenili taj ugovor a obećali ste u kampanji da 

nećete sklapati ugovore s privatnim tvrtkama ako gradske tvrtke imaju za to kapacitete. Koji su 

kapaciteti povećani u godinu i pol dana, otkad ste na vlasti pa se time uštedjelo? A zašto se ide 

i dalje  

……(Zvučni signal vremenskog ograničenja)……  

u ovakve basnoslovne ugovore?  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  
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- Hvala. Gradonačelnik će dati dodatno pojašnjenje. Izvolite.  

 

……(Nerazumljive upadice iz klupa)……  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- Znači zastupniče Petek još jednom ću ponoviti procjena vrijednosti je 250 milijuna 

kuna bez PDV-a. Jedina ponuda koja je došla je 177 milijuna kuna bez PDV-a. Procijenjena 

vrijednost u prošlom natječaju 2017. je bila 250 milijuna kuna bez PDV-a. Što znači da smo 

košnju i hrpu drugih radova koje mogu gradska poduzeća radit maknuli iz natječaja za javnu 

nabavu. Kao što sam i govorio i to uvijek radim sve što mogu radit gradska poduzeća radit će 

gradska poduzeća. Sve što ne mogu u ovom trenutku će raditi privatna poduzeća s tendencijom 

da se to smanji na nulu.  

Ne znam jeste li primijetili priopćenje C.I.O.S. Grupe jučer koje je upućeno meni nakon 

ušteda, nakon ušteda od 40 milijuna kuna godišnje koliko se plaćalo za zbrinjavanje glomaznog 

otpada koji sada Čistoća više trošak nema. 20-ak milijuna kuna na to za zbrinjavanje biootpada 

i drugih frakcija koje se isto tako prije s privatnim poduzećima rješavalo a više se to ne radi 

unatoč tome što postoje sporazumi i ugovori. Znači 60 milijuna kuna godišnje ušteda jer 

koristimo kapacitete maksimalno svoje kako bi spriječili curenje novca, u nekim poslovima 

koje mogu raditi gradska poduzeća, u privatne džepove. I ponovit ću još jednom; i zato jel' 

vama priopćenje C.I.O.S. Grupe izgleda kao neko priopćenje nekoga tko je zadovoljan s novom 

vlasti ili nekoga tko nije zadovoljan?  

……(Nerazumljiva upadica iz klupe)……  

Ne, ne, vas zanima, stalno spominjete. Kako možete reć ne zanima vas C.I.O.S. Grupa, 

pa non-stop spominjete C.I.O.S. Grupu. Znači, 

……(Nerazumljiva upadica iz klupe)……  

znači, znači, znači najbolji dokaz što radimo i kome to odgovara su istupi upravo 

C.I.O.S. Grupe koji konstantno napadaju nas za sve što radimo u gospodarenju otpadom. Ako 

to nije dokaz da smo na pravom putu  

……(Zvučni signal vremenskog ograničenja)……  

ja ne znam što je.  

 

 


